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ZAPISNIK 

sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Otoka koja je održana 13. studenog 2023. godini u 13,00 sati u 

gradskoj vijećnici Grada Otoka. 

PRISUTNI: 

1. Stjepan Topalović 

2. Ivan Sluganović 

3. Filip Filipović 

4. Milenko Drljepan 

5. Ivan Žagar 

6. Marija Čepo 

7. Mile Matanović 

8. Tomo Babić  

9. Dragan Bojić 

Izostanak ispričali: 

 

1. Slavko Grgić 

2. Nikolina Cvitkušić 

3. Zoran Popić 

4. Dalibor Znahor 

 

Uz vijećnike na sjednici su nazočni: Josip Šarić, gradonačelnik, Mirko Martinović, tajnik Gradskog 

vijeća i pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, samoupravu i opće poslove, Marko Tadić, 

pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i pravne poslove, Marija Čolaković, 

pročelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i poljoprivredu, Mladen Markešić, ravnatelj 

Otočke razvojne agencije, Stjepan Abramović, Vranjevo d.o.o., Daniel Čelebić, predsjednik Mjesnog 

odbora Komletinci, Marija Vuković, stručni suradnik za samoupravu i opće poslove.  

 

Prisutni mediji: Plava Vinkovačka televizija. 

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Razmatranje prijedloga Društvenog ugovora Vranjevo d.o.o. za komunalne djelatnosti 

Otok./Izvjestitelj: Berislav Vuković/ 

2. Prijedlog Odluke o kriterijima za dodjelu sredstava pomoći za ublažavanje i uklanjanje 

posljedica prirodne nepogode - olujni i orkanski vjetar nastale u srpnju 2023. godine. 

3. Prijedlog Odluke o financiranju priključenja na vodovodnu, kanalizacijsku i električnu mrežu 

stambenih kontejnera. /Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

4. Prijedlog Odluke o usvajanju III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Otoka za razdoblje 01. 

01. 2023. do 31. 12. 2023. godine./Izvjestitelj: Marija Čolaković/ 

5. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu./Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

6. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu./Izvjestitelj: Marko Tadić/ 
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7. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa u 2023. 

godini./Izvjestitelj: Marko Tadić/ 

8.  Polugodišnje izvješće gradonačelnika za period od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. 

godine./Izvjestitelj: Josip Šarić/ 

9. Aktualni sat. 

 

DOPUNA DNEVNOG REDA 

 

      1. Odluka o sufinanciranju troškova grijanja potrošnje električne energije korisnicima stambenih 

kontejnera. 

 

 Stjepan Topalović: Kolegice i kolege vijećnici, dame i gospodo, sve vas skupa pozdravljam i 

otvaram 26. sjednicu Gradskog vijeća Grada Otoka. Na sjednici je prisutno devet vijećnika, te 

sukladno Statutu Grada Otoka i Poslovniku Gradskog vijeća možemo donositi pravovaljane odluke. 

Na sjednici će nam se pridružiti i Josip Šarić, gradonačelnik. U materijalima ste dobili zapisnike sa 24. 

i 25. sjednice Gradskog vijeća. Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja po zapisnicima? Inače, 24. 

sjednica je održana 25. rujna, a 25. sjednica je bila održana elektronskim putem. Ako nema pitanja, ja 

bih vas molio, da se dizanjem ruke izjasnimo tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da su 

jednoglasno sa 9 glasova „za“ prihvaćeni zapisnici sa 24. i sa 25. sjednice Gradskog vijeća. Također 

smo dobili u materijalima za današnju našu sjednicu predloženi dnevni red, neću ga čitati, materijale 

ste dobili na vrijeme. Ima li kakvih dopuna, pitanja?  

Ivan Žagar: U ime Kluba vijećnika HDZ, HKS i HSS predlažem da se u dnevni red uvrsti 

točka Prijedlog Odluke o sufinanciraju grijanja potrošnje električne energije korisnicima stambenih 

kontejnere.  

Stjepan Topalović: Zahvaljujem vijećniku Ivanu Žagaru, predsjedniku Kluba vijećnika HDZ, 

HKS i HSS. Ima li još kakvih pitanja? Ako nema, dajem na glasovanje za današnju sjednicu dnevni 

red, kojeg ste dobili u materijalima uz predloženu točku predsjednika Kluba vijećnika. Tko se slaže sa 

ovakvim dnevnim redom? Tko je za, protiv, suzdržan? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen uz 9 

glasova „za“.  

 

Ad 1. Razmatranje prijedloga Društvenog ugovora Vranjevo d.o.o. za komunalne djelatnosti     

Otok. 

 Stjepan Abramović: Zahvaljujem poštovani predsjedniče Gradskog vijeća, poštovani vijećnici. 
Ja sam Stjepan Abramović, voditelj općih i pravnih poslova u društvu Vranjevu d.o.o.. Za sve one koji 
me ne znaju, Berislav, direktor bolestan je, pa me je zamolio da obrazložim ovaj društveni ugovor 
Vranjevo d.o.o.. Što se tiče društvenog ugovora, znači prije svega je, ovo je strateška odluka Gradskog 
vijeća. Znači, u strukturu društva Vranjevo d.o.o. ulazi Općina Vrbanja. Istina, simbolički iznos. 
Ukupna vrijednost temeljnog kapitala društva je 18.540,00 eura, od toga je prijedlog, Općina Vrbanja 
ulazi odnosno ima udio 4.150,00 eura, a što iznosi 3,5 %. Grad Otok postaje vlasnik od 96,50 %. Dobili 
ste društveni ugovor u pisanom obliku, ako ima nekih pitanja postavite slobodno. Uglavnom odluke 
su identične kao i u postojećem o osnivanju društva Vranjevo d.o.o.. 
 

 Stjepan Topalović: Ima li kakvih pitanja u izlaganju društvenog ugovora? Ako nema, molim 

da se dizanjem ruke izjasnimo. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“?  Utvrđujem da je jednoglasno 

prihvaćena točka razmatranje prijedloga Društvenog ugovora Vranjevo d.o.o. za komunalne djelatnosti 

Otok sa 9 glasova „za“. 
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Ad 2. Prijedlog Odluke o kriterijima za dodjelu sredstava pomoći za ublažavanje i uklanjanje  

posljedica prirodne nepogode - olujni i orkanski vjetar nastale u srpnju 2023. godine. 

  

Mladen Markešić: Kao što ste upoznati, naše je područje 19. i 21. srpnja pogodilo olujno 

nevrijeme i temeljem toga je proglašena prirodna nepogoda od Vukovarsko – srijemske županije, a 

temeljem čega je Vlada Republike Hrvatske Vukovarsko – srijemskoj županiji dodijelila 7,2 milijuna 

eura za pomoć u saniranju tih posljedica. Prvenstveno se ta pomoć odnosila na pomoć građanima na 

hitnoj odnosno žurnoj sanaciji stambenog dijela obiteljskih kuća, odnosno krovišta. Naša Civilna 

zaštita je provodila taj postupak  s određenim osobama, na način da su građani podnosili prijavu ovdje 

u gradskoj upravi, temeljem čega su dobili potvrdu na temelju koje su mogli preuzeti materijal u 

trgovinama. Vlada Republike Hrvatske je prenijela ta sredstva za financiranje tog dijela Vukovarsko – 

srijemskoj županiji. Vukovarsko – srijemska županija  temeljem zahtjeva općina i gradova dodjeljuje 

ta sredstva, to jest prebacuje odnosno doznačuje ta sredstva u općinske i gradske proračune. Tako smo 

i mi ispred grada prikupili sve račune od tvrtki koje su izdavale materijal građanima, a ti računi glase 

na same građane. Mi smo te račune prikupili i zajedno sa ostalom dokumentacijom dostavili 

Vukovarsko – srijemskoj županiji. Vukovarsko – srijemska županija pregledava svaki pojedinačni 

račun, utvrđuje kompletnu dokumentaciju i donosi odluku o isplati sredstava. Ovdje bih napomenuo i 

naglasio da će se te odluke donositi u nekoliko navrata o isplati sredstava. Sama isplata sredstava se 

vrši temeljem kriterija odnosno temeljem odluke o utvrđivanju kriterija. Napomenuo bih da se unutar 

te odluke ovlašćuje gradonačelnik da donese odluku o dodjeli sredstava korisnicima. Za svaki 

pojedinačni račun i za svakog građanina donosi se posebna odluka na temelju te gradonačelnikove. Mi 

smo zaprimili 8. 11. prvu odluku županije, s kojem je Gradu Otoku dodijeljeno 153.072,69 eura. 

Zaprimili smo i popis tih računa koji se odobravaju temeljem te odluke. Tako da se sada pred vama 

nalazi taj prijedlog odluke o kriterijima temeljem koje bi se donijela odluka o raspodjeli tih 153.072,69 

eura građanima. Ja bih ovdje napomenuo da će županija kada bude čistila predmete, da tako kažem, 

donositi odluke u narednom periodu. Vrlo često se donose te odluke, a mi smo dužni temeljem svake 

odluke županije donositi istu ovakvu odluku. Napomenuo bih da je šteta na području Grada Otoka bila 

nešto viša od milijun i četiristo tisuća eura za 1214 računa. Ovom odlukom su obuhvaćeni oni  

najjednostavniji, najmanji računi, njih oko 400. Tako da i sami vidite da ćemo odluke donositi u 

nekoliko navrata. Tvrtke koje su materijal isporučivale morale su na temelju izdanih računa i platiti 

porez, pa da te tvrtke ne bi čekale, kako budemo zaprimali odluke od Vukovarsko – srijemske županije 

sazivat će se sjednice Gradskog vijeća da li u fizičkom, da li u elektronskom obliku kako bi se te 

odluke donosile. Da se vratim na ovu odluku, znači ovo je prva odluka koju donosimo a koja glasi na 

153.072,69 eura. Ukratko o tome. Ako ima bilo kakvih pitanja stojim na raspolaganju. 

 

Stjepan Topalović: Ima li kakvih pitanja o njegovom izvješću? Ako nema molim da se dizanjem ruke 

izjasnite. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćena Odluka o 

kriterijima za dodjelu sredstava pomoći za ublažavanje i uklanjanje  posljedica prirodne nepogode - 

olujni i orkanski vjetar nastale u srpnju 2023. godine sa 9 glasova „za“. 

 

Na temelju Odluke o konvalidaciji Odluka o kriterijima za dodjelu sredstava pomoći za ublažavanje i 

uklanjanje  posljedica prirodne nepogode nastale u srpnju 2023. godine KLASA: 920-09/23-01/23; 

URBROJ: 2196-03-23-11 od dana 28.09.2023., Odluke župana o dodjeli sredstava pomoći za 

ublažavanje i uklanjanje posljedica prirodne nepogode na stalih u srpnju 2023. godine KLASA: 402-

01/23-01/29, URBROJ: 2196-01-23-4 od 8. studenoga 2023. godine, i članka 21. Statuta Grada Otoka 

(„Službeni vjesnik“ Vukovarsko-srijemske županije 14/09,4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka 

broj 02/20, 02/21 i 03/21.) Gradsko vijeće Grada Otoka na 26. sjednici održanoj dana 13. studenoga 

2023. godine donijelo je jednoglasno sa 9 glasova „za“ 
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ODLUKU 

o kriterijima za dodjelu sredstava pomoći za ublažavanje i uklanjanje  posljedica prirodne 

nepogode- olujni i orkanski vjetar nastale u srpnju 2023. godine 

 

Ad 3. Prijedlog Odluke o financiranju priključenja na vodovodnu, kanalizacijsku i električnu mrežu 

stambenih kontejnera.  

 

 Marko Tadić: Vezano za ovu prirodnu nepogodu o kojoj smo raspravljali u prethodnoj točki, 

određeni broj domaćinstava na području našeg grada ima štetu na uglavnom starijim obiteljskim 

kućama koje više nisu bile podobne za stanovanje. Grad je u suradnji sa stožerom Civilne zaštite za te 

građevine pribavio kontejnere za privremeni smještaj dok se ti objekti ne dovedu u stanje prikladno za 

stanovanje. Radi se o dvadeset i pet kontejnera od kojih je sedam isporučeno na području 

Komletinaca, a osamnaest na području Grada Otoka. U međuvremenu je nekoliko domaćinstava  

odnosno pet korisnika popravilo svoje objekte ili na drugi način riješili pitanje stanovanja te su 

otkazali daljnje korištenje kontejnera. Tako da je ostalo dvadeset kontejnera koji se koriste.  Dva su 

već uklonjena i tri ćemo ukloniti. Nismo ih još uklonili jer se možda u međuvremenu još netko pojavi 

zainteresiran. Kontejneri su smješteni na lokacijama obiteljskih kuća. Treba ih priključiti na električnu 

mrežu i na gradsku vodu. Neki od tih domaćinstava imaju već priključenu gradsku vodu u postojeći 

objekt koji se ne koristi, a imaju i kanalizaciju. Struju imaju svi.  Potrebno je izgraditi priključke i 

dovesti mrežu do samog kontejnera i priključiti na kontejner. Tu se radi o znatnim troškovima. Tamo 

gdje nema vode i kanalizacije, sami ti priključci koje izvodi Vinkovački vodovod su preko dvije tisuće 

eura. Stoga se ovdje radi o dosta velikim troškovima i zahtjevnim poslovima kako bi pomogli 

građanima. Prijedlog je gradonačelnika da sve te troškove snosi Grad Otok. Na temelju evidencije o 

broju takvih domaćinstava odnosno kontejnera i tim postojećim priključcima koje smo procijenili da 

se rade, da bi se oni svi priključili  treba nekih 32 tisuće eura. Stoga predlažemo da u tom iznosu Grad 

Otok financira te troškove.  

 

 Stjepan Topalović: Prijedlog odluke ste dobili u materijalima. Čuli ste izvješće pročelnika 

Marka. Ako ima kakvih pitanja otvaram raspravu. Ako nema, dajem na usvajanje. Tko je „za“, 

„protiv“, „suzdržan“.?  Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćena Odluka o financiranju priključenja na 

vodovodnu, kanalizacijsku i električnu mrežu stambenih kontejnera sa 9 glasova „za“.  

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 26. sjednici održanoj 13. studenog 2023. godine temeljem članka 21. 

Statuta Grada Otoka ( Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije  br. 14/09, 4/13 I 6/18 ) i 

Službeni vjesnik Grada Otoka broj 02/20, 02/21 I 03/21 – pročišćeni tekst), donijelo je jednoglasno sa 

9 glasova „za“ 

ODLUKU 

Članak 1. 

U proračunu Grada Otoka za 2023. godinu osiguravaju se sredstva u iznosu 32.000,00 EUR-a 

za priključenje na vodovodnu, kanalizacijsku i električnu mrežu stambenih kontejnera za privremeni 

smještaj obitelji čiji stambeni objekti zbog prirodne nepogode od 19. srpnja 2023. godine nisu podobni 

za stanovanje. 

 



5 
 

Ad 4. Prijedlog Odluke o usvajanju III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Otoka za razdoblje 01. 01. 

2023. do 31. 12. 2023. godine.  

 

 Marija Čolaković: U materijalima ste dobili prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Otoka. Znači predlažemo prihode i primitke u visini 7.515.000,00 eura, isto u toj razini i rashode, a što 

je za nešto malo više 200 tisuća eura povećanje u odnosu na dosadašnji Proračun usvojen po II 

Izmjenama i dopunama. Ja ću vam ukratko proći najznačajnije izmjene koje se predlažu ovim 

rebalansom. Na drugoj stranici imate odjeljak ekonomske kvalifikacije, najlakše za praćenje. Što se 

tiče poreznih prihoda, tu imamo malo povećanje od 48.714,00 eura, a što vidimo u odnosu na 

dosadašnje izvršenje Proračuna. Zatim razred 63, Pomoći unutar Proračuna. Tu imamo smanjenje za 

66 tisuća eura, a odnosi se na projekt Aglomeracije. Očekujemo povrat, jer je to već plaćeno, ali s 

obzirom da projekt nije još dobio konačno odobrenje očekujemo da će isplata tih sredstava biti u 2024. 

godini. S druge strane, imamo povećanje za 31 tisuću eura koje se odnosi na potporu koja je odobrena 

za ulicu Zrinskih – Frankopana, za nastavak ovih radova. Što se tiče prihoda upravnih, 

administrativnih i ostalih pristojbi. Tu imamo značajno povećanje 273 tisuće eura. Odnosi se na 

povećanje za šumski doprinos koji je porastao sa 129.000,00  eura na 232.900,00 eura. I još imamo 

usklađenje. Imali smo povrat od HEP-s tijekom godine za priključak Virova na električnu mrežu i radi 

tog izvršenog povrata imamo samo povećanje prihoda, stoga se to usklađuje na ovoj stavci. To su  

značajnije izmjene što se tiče prihoda. Sukladno ovim izmjenama prihoda pristupili smo izmjeni 

rashoda. Tako da imate materijalni rashod, gdje imamo značajnije povećanje za 134 tisuće eura, a 

odnosi se na dio povećanja rashoda za usluge koje su pružane odnosno koje će se pružiti do kraja 

godine, povećanje što se tiče manifestacija. To su ove 329 ostali rashodi, a odnose se na Božićni 

sajam, odnosno planove koje ima odjel za društvene djelatnosti po pitanju manifestacija do kraja 

godine. Povećanje na razredu 37, naknade građanima i kućanstvima. Tu imamo povećanje za 14 tisuća 

eura, a odnosi se na dio sufinanciranja troškova grijanja odnosno troškova stanovanja građanima na 

području Grada Otoka. I povećanje za građevinski materijal tijekom posljedica elementarne nepogode, 

odnosno olujnog nevremena, jer je Civilna zaštita uskakala i pomagala građanima s toga je dio toga 

građevinskog materijala i nabavljen putem gradskog proračuna. Razred 38, tu imamo povećanje, a 

najviše se odnosi 32 tisuće eura. Vidite prijedlog ostalih troškova. Odnosi se na financiranje 

priključaka korisnika kontejnera koji su ostali bez svojih domova uslijed olujnog nevremena. Grad 

Otok je u Proračunu predvidio sredstva, ukoliko usvojite tu odluku za financiranje priključaka na 

vodovodnu, kanalizacijsku i na električnu mrežu. Razred četiri, tu dolazimo do značajnijih izmjena, a 

oni su posljedice povećanja prihoda od šumskog doprinosa. Tako da tu imamo povećanje od 89 tisuća 

eura. To se odnosi na radove u ulici Ante Starčevića i Blaževci, te imamo postrojenje i oprema, 

nabavka komunalne opreme ... S druge strane, s obzirom da dolazi do preraspodjele tih investicija  

odnosno komunalnih poslova imamo ukupno manje 48 tisuća eura smanjenje nekih drugih za kojih 

tijekom godine nije bilo ostvarenje izvora financiranja. I još imamo razred 45, smanjenje 36 tisuća 

eura, a odnosi se na smanjenje rashoda za projektiranje opreme do kraja godine. Projekt se neće moći 

realizirati. Plan je njih realizirati iduće godine. Stoga su tu smanjenje stavke projektiranja. Možemo 

reći da su značajnije izmjene nastupile radi povećanja prihoda od šumskog doprinosa.  

 

 Stjepan Topalović: Prijedlog odluke ste dobili u materijalima. Izvješće pročelnice Marije ste 

čuli. Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja?  

 

 Milenko Drljepan: Temeljem Statuta Grada Otoka i Pravilnika Gradskog vijeća danas se  

sastao Odbor za proračun i financije gdje smo raspravljali o svim stavkama proračuna i dopunama. 

Dobili ste suglasnost o tim Izmjenama i dopunama trećega proračuna za tekuću godinu. Na osnovu 
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toga čuli ste obrazloženje. Predlažem Gradskom vijeću da sve predložene izmjene i dopune trećeg 

proračuna za tekuću godinu usvojite.  

 

 Stjepan Topalović: Dajem na glasovanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“. Utvrđujem da je 

jednoglasno prihvaćen prijedlog Odluke o usvajanju III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Otoka za 

razdoblje 1. 1. 2023. do 31. 12. 2023. sa 9 glasova „za“. 

 

Na temelju  članka 42. i članka 45. Zakona o proračun (Narodne novine RH broj 144/12) i članka 21. 
Statuta Grada Otoka („Službeni vjesnik“ Vukovarsko-srijemske županije 14/09,4/13 i 6/18 i Službeni 
vjesnik Grada Otoka broj 02/20, 02/21 i 03/21.), Gradsko vijeće Grada Otoka na svojoj 26. sjednici, 
održanoj dana 13. studenog 2023., donijelo je jednoglasno sa 9 glasova „za“ 
        

ODLUKU 
o usvajanju III izmjena i dopuna proračuna Grada Otoka 

za razdoblje  1.1.2023. - 31.12.2023. godine 
 

Ad 5. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu. 

 

 Marko Tadić: Izmjene ovog programa su samo posljedice izmjene proračuna kojeg smo već 

usvojili u prethodnoj točki. Vjerojatno ću ponoviti ono što je kolegica Marija već rekla u razlaganju 

izmjene proračuna. Što se tiče programa građenja komunalne infrastrukture mijenja se točka tri, 

izgradnja javne rasvjete. Smanjena je stavka troškovi izgradnje javne rasvjete za 5.100,00 eura. Dalje 

u članku 2., izmijenjena je točka tri, ranijeg programa rekonstrukcija ceste u ulici Zrinskih – 

Frankopana, povećana je stavka za pet tisuća eura. Što se tiče rekonstrukcije ulice Ante Starčevića, u 

točki tri, to je nova stavka i za njenu provedbu biti će korištena sredstva šumskog doprinosa koja su 

povećana zbog sanacije šteta u šumarstvu, stavka je 52 tisuće eura. Također se misli i na ulicu 

Blaževci u Komletincima, koja će biti plaćena iz šumskog doprinosa 28 tisuća eura. Poznata vam je 

stavka da se radi o presvlačenju odnosno postavljanju asfalta u te dvije ulice gdje sada šahte 

jednostavno strše za nekih četiri centimetra iznad postojeće razine kolnika. Što se tiče sanacije igrališta 

s umjetnom travom u Komletincima stavka je 44 tisuće eura koja je dodana iz programa održavanja u 

ovoj program.  

 

 Stjepan Topalović: Također ste u materijalima dobili treću izmjenu Programa održavanja 

komunalne infrastrukture. Čuli ste izvjestitelja Marka Tadića. Otvaram raspravu po ovoj točki.  Dajem 

na glasovanje. Tko je „za“, „suzdržan“, „protiv“? Utvrđujem da jednoglasno prihvaćen prijedlog III. 

Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu sa 9 glasova „za“.  

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 26. sjednici održanoj 13. studenog 2023. godine, temeljem članka 67. 
Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18 i 32/20) i članka 21. 
Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 6/18 i 
Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst), donijelo je jednoglasno sa 9 
glasova „za“ 
 

III. Izmjene i dopune Programa 
građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

 

Ad 6. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu. 
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 Marko Tadić: Također je ovaj program vezan za izmjene Proračuna. U stavci, održavanje 

javnih površina ostala je ista stavka, a ukrašavanje javnih površina iznosi 8.600,00 eura povećano je za 

šest tisuća eura,  jer se smatra da i tih planiranih 2.600,00  eura neće biti dovoljno. Za taj isti iznos je 

umanjena stavka na sanaciji kanalske mreže, šest tisuća eura manje u toj mjeri do kraja godine. 

Uklanjanje posljedica od olujnog nevremena ta je stavka ostala ista. Što se tiče igrališta s umjetnom 

travom 5.982,00 eura, manja je za tri tisuće eura. Što se tiče komunalne opreme, ona je planirana na 

iznos 9.600,00 eura. 

 

 Stjepan Topalović: Također ste dobili izmjene u materijalima. Ima li kakvih pitanja? Ako 

nema, molim da se dizanjem ruke izjasnimo. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je 

jednoglasno prihvaćen prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu sa 9 glasova „za“. 

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 26. sjednici održanoj 13. studenoga 2023. godine, temeljem članka 72. 
Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 110/18 i 32/20) i članka 21. 
Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 6/18 i 
Službeni vjesnik Grada Otoka 2/20, 2/21 i 3/21-pročišćeni tekst),  donijelo je jednoglasno sa 9 glasova 

„za“ 
 

III. Izmjene i dopune Programa 
 

održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
 

 

 

Ad 7. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa u 2023. godini. 

 

 Marko Tadić: Kao što smo prethodno rekli, šumski doprinos je povećan odnosno planirani 

prihodi su sa 129 tisuće eura -  232 tisuće eura. Ovdje imamo samo izmjenu koja se tiče načina utroška 

šumskog doprinosa. Financirala bi se rekonstrukcija ulica Ante Starčevića i Blaževci u Komletincima i 

sanacija igrališta sa umjetnom travom. 

 

 Stjepan Topalović: Drugu izmjenu i dopunu Programa utroška šumskog doprinosa ste dobili. 

Čuli ste izlaganje pročelnika. Ima li kakvih pitanja? Ako nema, dajem na usvajanje, tko je „za“, 

„protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen prijedlog II. Izmjena i dopuna Programa 

utroška sredstava šumskog doprinosa u 2023. godini sa 9 glasova „za“. 

 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 26. sjednici održanoj 13. studenoga 2023. godine, temeljem članka 69.  
Zakona o šumama (Narodne novine, broj 68/18, 115/18, 98/19, 32/20 i 145/20) i članka 21. Statuta 
Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko srijemske županije, broj 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni 

vjesnik Grada Otoka 2/20, 2/21 i 3/21-pročišćeni tekst) donijelo je jednoglasno sa 9 glasova „za“ 
 

II. izmjena i dopuna Programa 
utroška sredstava šumskog doprinosa 

u 2023. godini 
 

 

Ad 8. Polugodišnje izvješće gradonačelnika za period od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

 

Stjepan Topalović: Izvjestitelj je Josip Šarić, gradonačelnik Grada Otoka. 
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Josip Šarić: Izvješće gradonačelnika za razdoblje 1. 1. 2023. do 30. 6. 2023. Prihodi i primici 

Grada Otoka  u prvom polugodištu iznosili su 2.072.611,87 eura. Rashodi i izdaci Grada Otoka u 

prvom polugodištu iznosili su 1.993.864,39 eura. Za dodatna ulaganja za ostalu nefinancijsku imovinu 

Grad Otok u prvom polugodištu utrošio je 60.528,92 eura. Rashodi se odnose na planove i projektnu 

dokumentaciju, Izmjene i dopune prostornog plana Grada Otoka, Projektnu dokumentaciju za 

pripremu sportsko rekreacijskog centra Ciglana te ostala projektiranja. Za održavanje komunalne 

infrastrukture Grada Otoka u prvom polugodištu isplaćeno je 393.463,96 eura. Rashodi se odnose na 

održavanje javne rasvjete, ESCO model za uštedu električnu energije te sanacija deponije prostora 

Ciglane Otok. Na održavanje javnih površina u prvom polugodištu isplaćeno je 89.265,58 eura. 

Rashodi se odnose na komunalne usluge, ukrašavanje javnih površina, izgradnju grobljanske kapelice 

u Otoku te dječja igrališta. Na izgradnji prometne infrastrukture u prvom polugodištu isplaćeno je 

82.707,04 eura. Rashodi se odnose na asfaltiranje javnih prometnih površina te rekonstrukcije Gajeve 

ulice. Na održavanje kanalske mreže i poljskih puteva u prvom polugodištu isplaćeno je 139.605,91 

eura. Rashodi se odnose na sanaciju kanalske mreže te sanaciju poljskih puteva. Za realizaciju 

programa javnih potreba u športu u prvom polugodištu isplaćeno je 72.169,68 eura. Udrugama 

građana u prvom polugodištu isplaćeno 16.058,22eura. Za troškove pomoći obiteljima i kućanstvima u 

prvom polugodištu isplaćeno je 61.174,19 eura. Rashodi se odnose na pomoć obiteljima i 

kućanstvima, pomoć obiteljima poginulih i umrlih hrvatskih branitelja, stipendije studentima, 

financijska potpora za novorođene bebe te sufinanciranje smještaja u učeničkim domovima. Troškovi 

isplate uskrsnica umirovljenicima iznose u prvom polugodištu 27.763,62 eura. Troškovi prijevoza 

učenika osnovnih i srednjih škola u prvom polugodištu iznose 16.536,25 eura. Tekuće donacije 

osnovnim školama u prvom polugodištu  isplaćene su u iznosu 2.389,02 eura. Grad Otok donio je 

odluku o sufinanciranju djece u vrtićima izvan Grada Otoka i u prvom polugodištu isplaćeno je 651,87 

eura. Treba naglasiti da usprkos smanjenim financijskim prihodima od poreza u prvom polugodištu 

Grad Otok nije smanjio davanja za socijalne naknade i druge potpore koje su ostale na razini prošlih 

godina. 

Grad Otok je u prvih šest mjeseci 2023. godine prijavio 28 projekata ukupne vrijednosti 7.867.867,16 

EUR. Tijekom toga perioda odobreno je i ugovoreno 18 projekata ukupne vrijednosti 533.917,75 

EUR. Velika većina prijavljenih projekata je još uvijek u fazi evaluacije te uskoro očekujemo njihove 

rezultate. Neki od najznačajnijih prijavljenih projekata su: Izgradnja sportsko rekreacijske zone 

"Ciglana" koja je prijavljena na natječaj Ministarstva turizma "Regionalna diversifikacija i 

specijalizacija hrvatskog turizma kroz ulaganja u razvoj turističkih proizvoda visoke dodane 

vrijednosti - GRUPA 2", a ukupna vrijednost projekta je 6.655.650,00 EUR. Nadalje, projekt 

"Sanacija nogostupa i kolnih prilaza u ulici Zrinski Frankopana" prijavljen je na natječaj Ministarstva 

regionalnoga razvoja i fondova Europske unije "Poziv za iskaz interesa za financiranje projekata 

prema Programu održivog razvoja lokalne zajednice", a ukupna vrijednost projekta iznosi 88.426,01 

EUR. Projekt "Opremanje sportske građevine NK Otok" prijavljen je na natječaj Ministarstva turizma 

i sporta, a ukupna vrijednost projekta iznosi 128.650,00 EUR. Projekt "Sadnja stabala u Otoku i 

Komletincima prijavljen je na natječaj Fond za zaštitu okoliša "Javni poziv za neposredno 

sufinanciranje provedbe mjere prilagodbe klimatskim promjenama u svrhu jačanja otpornosti urbanih 

sredina, a ukupna vrijednost projekta iznosi 372.375,00 EUR. I taj je projekt odobren. Upoznati ste s 

tim. U prvom polugodištu 2023. godine održano je 19 sjednica Kolegija. 

 Stjepan Topalović: Ja vam se zahvaljujem gradonačelniče. Vijećnici su dobili ovo izvješće. 

Ima li po izvješću kakvo pitanje za gradonačelnika? Ako nema, molim da se izvješće gradonačelnika 
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usvoji. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćeno izvješće 

gradonačelnika za prvih šest mjeseci sa 9 glasova „za“. 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 26. sjednici održanoj 13. studenoga 2023. godine, sukladno 

članku 35b. stavku 1. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 33/01, 60/01, 
129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13,- pročišćeni tekst, 137/15 - ispravak, 123/17 , 
98/19 i 144/20), donijelo je jednoglasno sa 9 glasova „za“ 
 

ZAKLJUČAK 

 

I. 
 Prihvaća se Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Otoka za razdoblje 1. 1. do 30. 6. 2023. 

godine.  
 

Ad 9. Aktualni sat. 

 

 Stjepan Topalović: Zamolio bih vijećnice i vijećnike, ako imaju pitanje za pročelnika, 

gradonačelnika, predsjednika. Izvolite.  

 

 Milenko Drljepan: Postavio bih pitanje, radi se o izgradnji odnosno projektu klaonice. U kojoj 

je fazi i ima li što od toga? S obzirom na ovu situaciju kakva jeste, nema nekih kapaciteta u blizini za 

obradu mesa odnosno legalnih klaonica. Znate da nemamo u blizini baš nekog potencijala vezano za tu 

uslugu. Ako nema običaja nema ni sela.  

 

 Stjepan Topalović: Ima i još kakvih pitanja? Gradonačelniče možete li odgovoriti na 

vijećničko pitanje? 

 

 Josip Šarić: Vezano za pitanje vijećnika Drljepana koje se odnosi na izgradnju regionalne 

klaonice sa rasjeckaonicom. Tako se zove projekt. Sada je sigurno, taj pravi trenutak. Pitanje je 

stvarno na mjestu. Dva puta je dolazila ministrica poljoprivrede kod nas, a  i sutra je ponovo ovdje u 

pola pet kada planira doći na radni sastanak radi dodjele nekakvih ugovora. Ja koliko razumijem i 

poznam situaciju, mislim da je ovo dobro vrijeme za potenciranje ovog pitanja. Ono što znam da je 

županija završila svoje obaveze u smislu izrade lokacijske dozvole. Mislim da još nemaju  

građevinsku dozvolu. I sada naime treba nastaviti na tome. Što se tiče izgradnje klaonice postoje neka 

pitanja, nekakve dileme, dvojbe. Tko će je izgraditi, čija će ona biti? I to je što bi ja rekao i najveći 

problem od toga. Rekao bih da je puno manji problem osigurati negdje financijska sredstva iz 

Europskih fondova ili slično. Ja sam to već pitao, a dobro bi bilo na temelju i ovog upita vijećnika 

Drljepana, poslati jedan upit županiji u ime Gradskog vijeća odnosno grada. Predlažem da jedan takav 

dopis pošaljemo županiji i Ministarstvu poljoprivrede, da podržimo projekt i vidimo što dalje. Ja ću 

iskoristiti priliku, ako može predsjedniče, da još nekoliko rečenica kažem o temama koje su nama 

bitne. Očekujem uskoro dolazak ministra Olega Butkovića s ciljem potpisivanja Ugovora za izgradnju 

ceste Otok – Bošnjaci, koja je nama iznimno bitna i čija je odluka donesena na sjednici Savjeta za 

Slavoniju, Baranju i Srijem prilikom posjeta premijera i cijelog savjeta Otoku. Tada je odluka 

donesena. Ponovit ću još jednom, vrijednost ceste je osam i pol milijuna eura. Možemo slobodno reći 

da tog trenutka kada se potpiše sporazum za izgradnju da smo mi kao grad u smislu cestovne, strateške 

infrastrukture, izgradnje tih cesta,  riješili sve probleme Grada Otoka. Sve ove ostale naše lokalne 

ceste su, ako izuzmemo ovu cestu u Otoku, Strossmayerovu, koju bi po mojim informacijama trebalo 

rekonstruirati na godinu, ostaju nam ove naše nerazvrstane, lokalne ceste, koje mi trebamo raditi. 

Prijavljene su u natječaju za rekonstrukciju ceste u Komletincima Ante Starčevića i Blaževci, koje bi 
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trebali do kraja godine napraviti. Radi se rekonstrukcija ulice Zrinskih – Frankopana u Otoku. 

Pripremamo jednu prijavu za projekt rekonstrukcije ulice Vladimira Nazora. Možemo stvarno reći da 

je ova naša unutarnja cestovna mreža u relativno u dobrom stanju. Što je naš cilj nekako, kao što smo 

to započeli po svim ulicama, kada se asfaltira cesta napraviti nakon toga u nekoj drugoj fazi i kolne 

ulaze i nove nogostupe i novu odvodnju. I stvarno to postaviti na jedan visoki stupanj uređenosti. Čuli 

smo u ovom mom izvješću da smo dobili 370 tisuća eura za nova stabla. U ovoj godini odnosno u 

sljedećoj godini planiramo to napraviti u Otoku u Strossmayerovoj ulici, u Komletincima od ulaza do 

izlaza, posaditi nove drvorede. Možemo na ovaj način biti zadovoljni da smo u toj fazi kada radimo 

ovaj stupanj - da šminkamo naša mjesta, tako da se izrazim. Radimo nove kolne ulaze, nove 

nogostupe, presvlačimo one ceste koje su nam u lošem stanju, sadimo nove drvorede. Kod župnika je 

potpisivan ugovor za sanaciju crkve u Otoku od olujnog nevremena. Uz one probleme koje smo, a 

vijeće je danas donijelo odluku za potporu obiteljskim kućama, Grad Otok je imao štetu odnosno 

troškove za sanaciju šteta u iznosu od 400 tisuća eura. Nažalost za ovu štetu nismo imali osigurana 

sredstva u proračunu. Grad se morao zadužiti, podići kredit, kako bi mogli biti korektni i platiti svoje 

obaveze koje imamo. Nadamo se da ćemo u nekom trenutku dobiti povrat tih novaca na bilo koji 

način. Tako da  još uvijek molim za razumijevanje vezano za posljedice olujnog nevremena. 

Posljedice elementarne nepogode će biti prisutne još uvijek, bit će određeno vrijeme. Moramo 

razumjeti da je ovo nešto što nije zadesilo ni Otok, ni Komletince, u svojoj povijesti nikada. I ovoga 

trenutka je država osigurala novac samo za obiteljske kuće. Treba nastaviti i dalje sve ove sanacije 

koje trebamo osigurati. Ja sam uspio na ime štete koju je crkva u Otoku imala izlobirati jedan ugovor 

na 43 tisuće eura sa Ministarstvom regionalnog razvoja. To je samo dio potrebnih novaca za sanaciju 

štete, jer je šteta 350 tisuća eura na crkvi. Tako da imate tu informaciju i da razumijete o kolikoj se 

velikoj šteti radi, praktički svih objekata na području Otoka i Komletinaca. Crva u Otoku je stradala, 

nažalost najviše. Ja sam župniku obećao da ćemo pokušati i mi kao grad dio novaca osigurati do kraja 

godine, trebali bi. Bolja nam je situacija sa crkvom u Komletncima, gdje je šteta bila puno manja, 

gotovo neznatna. Crkva u Komletincima je dobila potporu u iznosu osam tisuća eura od Ministarstva 

kulture iz razloga što je crkva pod zaštitom. Tu se potvrđuje naša ispravna odluka i naša inicijativa kao 

grada i Gradskog vijeća i mene kao gradonačelnika da se ponovo vrati zaštita na crkvi u 

Komletincima. Ostaje nam obaveza pomagati sukladno svojim mogućnostima i pomoći u obnovi 

crkve u Komletincima. Nešto pokušati do kraja godine, nešto u sljedećoj godini. Ja sam neki dan 

razgovarao sa nadbiskupom Hranićem i dogovorio sa njim jedan radni sastanak u biskupiji na temu 

obnove crkve u Otoku koja je nažalost u kritičnijem stanju zbog olujnog nevremena, ali i vezano za 

obnovu crkve u Komletincima uskoro bi trebali otići na jedan radni sastanak da dogovorimo što, kako 

i na koji način? Kako bi mogli sve to rješavati. Jedna tema koju želim ovdje prokomentirati, to je 

pitanje problema isplate potpora za ljude kojima su usmrćene svinje zbog Afričke svinjske kuge. To 

sam rekao sada i za Vinkovačku televiziju i ponovit ću još jednom da svi mi shvatimo ozbiljnost te 

situacije. Afrička svinjska kuga je bolest za koju nema cjepiva, nema lijeka i koja se jedino ovim  

sigurnosnim mjerama može kontrolirati, i kontrolira se. Ministarstvo odnosno Veterinarska služba 

koja predvodi cijeli taj posao. Na području Grada Otoka je do sada usmrćeno oko četiri tisuće i petsto 

svinja kojima je isplaćena potpora odnosno naknada za pretrpljenu štetu. Uključen sam u tu temu i kao 

zastupnik u Hrvatskom saboru. Tražio sam i uspjeli smo dogovoriti sa ministricom poljoprivrede da i 

oni ljudi koji nisu imali registrirane objekte da im se isplati naknada za štetu i to će biti ovih dana 

učinjeno. Da imate informaciju od tisuću i sto predmeta kojima je trebala biti izvršena isplata, ovog 

trenutka po mojim saznanjima, negdje oko tisuću je isplaćeno. Stotinjak je ostalo kojima bi se ovih 

dana trebalo riješiti. Radi se o iznimno vrijednoj i velikoj naknadi štete u iznosu od preko 5,5 milijuna 

eura. To će narasti svakako dalje. Ono što je pitanje je pitanje svinjokolja. Očekujemo 26. rješenje od 

strane Europske komisije, odnosno suglasnost da se mogu organizirati svinjokolje na način kako će to 

biti moguće. Pretpostavljam da neće moći biti ono klasično klanje, dok se ne bude sa sigurnošću znalo. 
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Ne očekuje se drugačiji odgovor. Na području Otoka i Komletinaca nema novih slučajeva, vjerojatno 

neće ni biti. Moguće da se opet negdje pojavi. Čuli ste da se bolest proširila na području naše županije, 

vrlo mali dio na području Brodsko - posavske, tamo se je uspjela zaustaviti,  i na području Osječko – 

baranjske županije također. Ima tu jedna inicijativa da se ljudima koji su imali štetu osiguraju određeni 

vaučeri kako bi mogli nabaviti svinjske polutke po nešto povoljnijoj cijeni, pa i to očekujemo. Još 

samo kratko da iznesem pprijedlog da vijeće zatraži informaciju od strane Hrvatskih šuma, da na 

sljedećoj sjednici Gradskog vijeća budemo upoznati, da znamo što se događa na području našega 

grada i štete koje su bile na šumama, ali s tim u vezi koje nam se nove mogućnosti otvaraju. 

Mogućnosti su ovoga trenutka prilično velike u Hrvatskim šumama pa da vidimo koje su to 

mogućnosti koje Grad Otok i naši sugrađani mogu ostvariti na ime prihoda koje danas Hrvatske šume 

ostvaruju. Prirodno je po meni da prihodi koji se ostvaruju u nekoj lokalnoj samoupravi da dio tih 

prihoda na ovaj ili onaj način ostane ovdje. Molim da jedan takav zaključak donesemo, da na sljedeću 

sjednicu Gradskog vijeća pozovemo predsjednika podružnice Hrvatskih šuma, da razgovaramo na tu 

temu, ili neko iz Uprave šuma. Na kraju hvala na suradnji. Mislim da smo sve ove probleme s kojima 

smo se suočili do sada, a bilo ih je najviše ove godine oko nevremena, dobro odradili. Mi planiramo 

negdje do kraja godine dok sve te obaveze porješavamo pozvati i zahvaliti se onim ljudima koji su 

pomagali, a bilo je puno volontera, puno ljudi koji su stvarno napravili veliki posao i poželjeti da se 

više nikada više ne sretnemo u tako nečemu. 

 

 Stjepan Topalović: Zahvaljujem gradonačelniku na iscrpnom izvješću. Ovdje imamo jedan 

zaključak da usvojimo, da uputimo dopis predstavnicima Hrvatskih šuma da nas izvijeste o šteti. Tko 

je „za“, „protiv“, „suzdržan“. Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen zaključak sa 9 glasova „za“. 

 

DOPUNA DNEVNOG REDA 

 

Ad 1. Odluka o sufinanciranju troškova grijanja potrošnje električne energije korisnicima stambenih 

kontejnera. 

 

 Marko Tadić: Vezano za smještaj naših sugrađana u kontejnere o kojoj smo već donijeli 

odluku prijedlog je gradonačelnika da se tim kućanstvima pomogne i u plaćanju troškova električne 

energije u sezoni grijanja, jer su ti kontejneri jedini koje oni mogu koristiti. U kontejneru je električna 

energija jer ne mogu koristiti plin, čvrsto gorivo, pa se predlaže da im se zbog pretrpljene štete 

sufinancira dio troškova za električnu energiju. Kao što smo rekli mi imamo takvih dvadeset 

kućanstava na području Otoka i Komletinaca od kojih su neki već korisnici takozvane naknade za 

ugroženog kupca energenata koje sufinancira država. Takvih je od dvadeset kućanstava na našem 

području pet koji koriste kontejnere. Oni primaju dio naknade od strane države u iznosu od 

sedamdeset eura mjesečno.  

 

Stoga se predlaže da Grad Otok sufinancira troškove grijanja – potrošnje električne energije 

korisnicima stambenih kontejnera u kojima su privremeno smješteni zbog oštećenja stambenih 

objekata u prirodnoj nepogodi 19. srpnja 2023. godine kako slijedi: - korisnicima naknade za 

ugroženog kupca energenata pripada mjesečna naknada u iznosu 50,00 EUR po kućanstvu, a ostalim 

korisnicima stambenih kontejnera pripada mjesečna naknada u iznosu 70,00 EUR po kućanstvu. 

 

 Stjepan Topalović: Odluku imate pred sobom. Čuli ste izlaganje pročelnika. Ima li kakvih 

pitanja? Ako nema, molim da se dizanjem ruke izjasnite. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? 

Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćena odluka o sufinanciranju troškova grijanja potrošnje električne 

energije korisnicima stambenih kontejnera sa 9 glasova „za“.  
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Gradsko vijeće Grada Otoka na 26. sjednici održanoj dana 13. studenoga 2023. godine temeljem 

članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko – srijemske županije broj 14/09, 14/13, 

6/18 i Službenog vjesnika Grada Otoka broj 2/20, 2/21, 3/21 – pročišćeni tekst) donijelo je 

jednoglasno sa 9 glasova „za“ 

 

ODLUKU 

o sufinanciranju troškova grijanja – potrošnje električne energije korisnicima 

stambenih kontejnera 

 

Dnevni red smo iscrpili, zahvaljujem se svima vama koji ste sudjelovali u raspravi, neka vas dragi Bog 

čuva.  

 

Svršetak sjednice u 13,56 sati. 

 

        ZAPISNIČAR 

Marija Vuković, mag. iur. 

 

 

 TAJNIK         PREDSJEDNIK 

    GRADSKOG VIJEĆA                GRADSKOG VIJEĆA 

    Mirko Martinović, prof.                                                                         Stjepan Topalović 

 

         


